



Arrowhead Christian Academy



Introduction

Arrowhead Christian Academy was founded in 1979. It covers an area of 25 acres and only an hour's drive from Los Angeles. The school offers an education of the total person through cultivation of the body, mind, and spirit. The exploration of literature, science, math, and other academic studies is balanced by extracurricular programs designed to foster personal spiritual growth and compassionate human outreach. The school is committed to excellence and personal responsibility in all areas through a community of shared convictions about what is good, true, and beautiful within a biblical context. And encourage the students to ask tough questions as they develop a Christian world view. While academics is the primary focus, the most important priority is the moral and spiritual development of our students. Teachers are competent, informed, articulate, and deeply committed to the academic and spiritual lives of the students. In addition to academics, the school program is rich with opportunities for students to excel in the fine arts, athletics, leadership, community service, discipleship, and outreach.



Extracurriculars

Sports include baseball, basketball, volleyball, cheering, cross country, drill team, track and field, football, soccer, softball and tennis. In music, the school has expanded instrumental opportunities in recent years to match a strong choral music program. Students can be part of Symphonic, a strings ensemble; beginning or intermediate band; Jazz band; and Drumline.

Universities Admitted

Top school students enrolled at Cornell University, Yale University, University of Pennsylvania, Harvard University, George Washington University, University of Maryland, Columbia University, New York University, West Point Military Academy, Berkeley Academy, etc.

Basic Figures

Website	www.redlandschristian.org
School Address	105 Tennessee St, Redlands, CA, 92373
School Type	Co-ed
Year Founded	1979
Grades Offered	Grades 7-12
Enrollment	418 (47)
Teacher Student Ratio	1:14
Average Class Size	15
ESL Courses Offered	Yes
# of AP Courses Offered	7
Average SAT Score	1760
Semesters started	January, August
Application Deadline	May 31 / Rolling

Expenses

\$39,880/Year (include tuition and school fees, food and accommodation, insurance and management.)





亚罗海得基督教学校 Arrowhead Christian Academy



学校简介

亚罗海得基督教学校 Arrowhead Christian Academy 成立于1979年，占地25英亩，距洛杉矶仅一小时车程。主校区设有初中和高中的教室、计算机中心、计算机实验室、健身房、体育馆、图书馆、媒体中心等，提供学生21世纪教育所需的设施 and 工具。学校着重强调的是学生自身的竞争而不是与他人的竞争，鞭策学生在每一个领域，如学术上、体育上、劳动上和艺术上去实现自己的潜能。学校通过小班授课和课外设施的便利性，强化一种以学生为中心的方法，研究和识别学生的兴趣志向、优劣势，知道如何去激励学生。学校提供完善的ESL课程，ESL课程分三个级别，可以帮助不同的国际学生更好更快的融入美国的学习。学校的目标是使学生能够成长为独立的青年男女，使他们在离开学校的庇护后能够掌握和支配自己的生活和学习，使他们自己拥有学术知识，技能，正确的人生态度和工作习惯，同时在大学和以后的生涯中能够成功地做到自我激励。



课外活动:

运动项目有棒球、篮球、啦啦队、越野、橄榄球、足球、垒球、网球、田径和排球；社团活动有加州奖学金联合会、中文俱乐部、管弦乐团、乐队、爵士乐队、合唱团、鼓乐队、话剧社团、视觉艺术社团、烹饪社团、舞蹈社团、摄影社团、工艺制作俱乐部和志愿者活动。

毕业去向:

顶级学生入读的学校有康奈尔大学、耶鲁大学、宾州大学、哈佛大学、乔治·华盛顿大学、马里兰大学、哥伦比亚大学、纽约大学、西点军事学校、伯克利学院等。

基本信息:

学校网站:	www.redlandschristian.org
学校地址:	105 Tennessee St, Redlands, CA, 92373
学校性质:	男女同校，寄宿在美国人家里
成立时间:	1979年
年级设置:	7-12 年级
在校人数:	418 (47)
师生比例:	1:14
平均班级人数:	15人
ESL 课程:	有
AP课程:	7门
SAT平均分:	1760
开学时间:	1月、8月
申请截止日期:	5月31日

费用:

\$39,880/年 (学费、学杂费、食宿费、医保和管理费。
注: 以学校最后发布为准)

